
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39-vragen)

Datum: 30 september 2022

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sliedrecht

Steller vragen: V.E. Prins

Onderwerp: Merwedelingelijn

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen veertien dagen schriftelijk te beantwoorden 
aan de steller:

1. Sprong u - net als ik - een gat in de lucht toen u hoorde dat er nieuwe treinen worden 
aangeschaft voor de Merwedelingelijn?

2. Hoe kan volgens u de komst van nieuwe treinen bijdragen aan een betere toegankelijkheid 
van het openbaar vervoer?

3. Bent u met mij eens dat na de ingebruikname van de nieuwe treinen de wc's meteen gebruikt 
moeten kunnen worden? Zo nee, waarom niet?

4. Wilt u er bij de provincie op aandringen dat de wc-afvoervoorzieningen op tijd moeten worden 
aangelegd, net als de andere infrastructuur? Zo ja, hoe en wanneer gaat u dat doen? Zo nee, 
waarom niet?

Toelichting:

Op 21 september 2022 meldde gedeputeerde Frederik Zevenbergen dat nieuwe treinen worden aangeschaft 
voor de Merwedelingelijn. Het CDA Sliedrecht is hier enorm blij mee.

In zijn brief van 19 september 2022 schrijft Zevenbergen over de noodzaak van grote investeringen in de 
infrastructuur, zoals langere perrons, de uitbreiding van onderstations en extra opstelruimte voor de treinen. 
Uiterlijk in 2027 moeten die aanpassingen uitgevoerd zijn. Het CDA Sliedrecht hoopt dat reizigers al eerder 
gebruik kunnen maken van nieuwe treinen.

Wat ik mis in de brief van de gedeputeerde, is de aandacht voor wc's in de nieuwe treinen. Het duurt minimaal 
twee jaar voordat afvoervoorzieningen voor fecaliën (ontlasting/uitwerpselen) zijn aangelegd. Dat staat in het 
programma van eisen dat in 2017 door de provincie is vastgesteld voor het openbaar vervoer in onze regio. Dit 
mogen we niet vergeten. Het CDA Sliedrecht wil graag vanaf het begin zekerheid over de beschikbaarheid van 
wc's in de treinen. Wc's kunnen bijdragen aan een betere toegankelijkheid van het openbaar vervoer. Dan durven
hopelijk meer mensen met buik- en blaasklachten met de trein te reizen.

Volgens de gedeputeerde vraagt de lange doorlooptijd van infrastructurele aanpassingen al op korte termijn om 
actie van ProRail. Ik hoop dat het Sliedrechtse college er bij de provincie op wil aandringen dat ook op tijd moet 
worden begonnen met de aanleg van wc-afvoervoorzieningen. De tijd gaat snel, dus het is zo 2027.

Ondertekening en naam raadslid,

Vincent Prins
CDA Sliedrecht


